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Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 15.06. 2015  v RKD  v 
Sučanoch 
 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 

 

Funkcionári Obce a OcÚ: 

1.   Ing. Vladimír Plžik   -   starosta obce  

2.   Mgr. Vladimír Olbert   -   prednosta obecného úradu 

3. Mgr. Lenka Orelová  -   hlavná kontrolórka obce 

 

P o s l a n c i :    

1. Ing. Peter Belica 
2. Mgr. Veronika Ďaďová                         
3. Martin Rybár   
4. Ing. Eva Bencová  
5. JUDr., Mgr. Peter Belica 
6. MUDr. Iveta Trnovská, MPH 
7. Mgr. Róbert Kováč 
8. Jaroslav Makovník   
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
10. Ing. Ján Jamriška     
11. Ján Adamovský  

 

Ostatní prítomní: 

1.  Daniela Ligačová  -   zapisovateľka 

2. Mgr. Eva Belicová                 -    právnička 

 

Hostia:   

                - viď prezenčná listina 

 

                                                                                                                                          

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu  
4. Správa o plnení uznesení OZ  
5. Správy z vykonaných kontrol 
6. Návrh dodatku č. 4 k VZN Obce Sučany č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a 

prevádzku škôl a šk. zar. zriadených na území obce Sučany 
7. Návrh dodatku č. 1 k VZN Obce Sučany č. 1/2005 O Čase predaja v obchode a čase 

prevádzky služieb 
8. Návrh VZN Obce Sučany o podmienkach a spôsobe realizácie opatrení 

sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately finančného charakteru 
9. Návrh VZN Obce Sučany o poskytovaní sociálnych služieb, o spôsobe a výške úhrad za 

sociálne služby poskytovaných Obcou Sučany 
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10. Návrh VZN Obce Sučany o Verejnom poriadku a ochrane majetku 
11. Autoremedúra Uznesenia OcZ č. 38 z 23.4.2015 
12. Stav čerpania finančných prostriedkov 
13. Zmena rozpočtu a ZŠ na rok 2015 
14.  Predĺženie zmlúv nájomných bytov 
15.  Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce 
16.  Správa o činnosti komisií 
17.  Rôzne 
18.  Interpelácie 
19. Záver 

 

1. O t v o r e n i e   

 

Ing. Vladimír Plžik, starosta obce, privítal prítomných poslancov a hostí a otvoril zasadnutie 

riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení. Poslanci 

boli informovaní e-mailovou poštou,  písomná pozvánka bola zverejnená na úradnej tabuli, 

web-stránke obce,  informácia bola aj v obecnom rozhlase.   

 

Starosta obce určil za  zapisovateľku p. Danielu Ligačovú. 

 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí:  Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhDr.  

 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení  -  Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír 

Bulej, PhDr.  

Za: 8 (Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, p. Jaroslav 

Makovník, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa:   Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhDr.  

Neprítomní: JUDr. Mgr. Peter Belica 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter Belica  

 

Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení – Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter Belica  

Za: 8 (p. Martin Rybár, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška,  

Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, p. p. Jaroslav 

Makovník ) 

Proti: 0 

Zdržal sa: Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter Belica  

Neprítomní: JUDr. Mgr. Peter Belica 

 

3. S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 

Starosta  navrhol zmenu znenia 11. bodu programu zasadnutia a to na -  

1l. Autoremedúra uznesení 

 

Hlasovanie - schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva: 
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Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  

Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: JUDr. Mgr. Peter Belica 

 

4.  Správa o plnení uznesení OZ 

  

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie plnenie uznesení predchádzajúceho 

zastupiteľstva. 

 

5. Správy z vykonaných kontrol 

 

Mgr. Lenka Orelová oboznámila členov OcZ o svojej správe z vykonaných kontrol o plnení 

uznesení OcZ. Táto správa bola všetkým poslancom zaslaná aj mailom. Ostávajú nesplnené 3 

uznesenia z toho 2 uznesenia nerealizovateľné, 4 uznesenia sú v riešení, ich plnenie prebieha 

Diskusia:  p. Martin Rybár 

p. Martin Rybár , otázka o možnosti odkúpenia pozemkov p. Králikovi /priestor za bývalým 

domom služieb/ aj za inú cenu ako bolo v uznesení.  

p. starosta odpovedal, že p. Králikovi sa môžu pozemky odpredať za cenu podľa znaleckého 

odhadu, problémom sú ale budovy skladov, nakoľko sú pre p. Králika nepotrebné, on by ich 

zbúral, on potrebuje len pozemky pod  skladmi a pri nezrealizovaní rekonštrukcie priestorov 

musel by pozemky obci vrátiť za pôvodnú cenu. Pre obec však budovy majú hodnotu, ktorú 

však p. Králik neakceptuje a preto k dohode nedošlo. 

 

Hlasovanie - Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správy z kontrol 

 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

Mgr. Róbert Kováč,  p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  JUDr. Mgr. Peter Belica 

 

6. Návrh dodatku č. 4 k VZN Obce Sučany č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a 

prevádzku škôl a šk. zar. zriadených na území obce Sučany 

 

Diskusia: p. Martin Rybár 

Ekonomická komisia uvedený návrh dodatku prerokovala a doporučuje OcZ uvedený dodatok 

schváliť 

 

 

Hlasovanie – Návrh  dodatku č. 4 k VZN Obce Sučany č. 9/2009 o určení výšky dotácie 

na mzdy a prevádzku škôl a šk. zar. zriadených na území obce Sučany 

 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

Mgr. Róbert Kováč,  p. Martin Rybár) 
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Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  JUDr. Mgr. Peter Belica 

 

 

7. Návrh dodatku č. 1 k VZN Obce Sučany č. 1/2005 o čase predaja v obchode a čase 

prevádzky služieb 

 

Diskusia:  0 

 

Hlasovanie – Návrh dodatku č. 1 k VZN Obce Sučany č. 1/2005 o čase predaja v 

obchode a čase prevádzky služieb 

 

Za: 8 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč) 

Proti: 0 

Zdržal sa:  p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník 

Neprítomní:  JUDr. Mgr. Peter Belica 

 

 

8. Návrh VZN Obce Sučany o podmienkach a spôsobe realizácie opatrení 

sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately finančného charakteru 

 

  

Diskusia:  do diskusie sa nikto neprihlásil 

 
 

Hlasovanie – Návrh VZN Obce Sučany o podmienkach a spôsobe realizácie opatrení 

sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately finančného charakteru 

 

 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

Mgr. Róbert Kováč,  p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  JUDr. Mgr. Peter Belica 

 

 

 

9.  Návrh VZN Obce Sučany o poskytovaní sociálnych služieb, o spôsobe a výške úhrad 

za sociálne služby poskytovaných Obcou Sučany 

 

 

Diskusia:   MUDr. Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová 

 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH, pripomienka k písomnej úprave návrhu, venovať väčšiu 

pozornosť úprave /opakuje sa slovo mesto, má byť obec/, pripomienka k §10 – každý by mal 

mať právo na výber opatrovateľa, nemala by ho určovať obec.  
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Faktická pripomienka: Ing. Peter Belica – doporučuje taktiež úpravu § 10 – možnosť výberu 

opatrovateľov na základe výberu, nie určenia 

Mgr. Eva Belicová – obec poskytuje len jednu sociálnu službu /opatrovateľskú/ a 

zamestnancami obce, zamestnanca musí určovať obec. 

Faktická pripomienka: Ing. Peter Belica – ako máme slobodnú voľbu lekára, mala by byť 

slobodná voľba opatrovateľa 

Prednosta pripomenul, že nie je zabezpečená plná vyťaženosť opatrovateľov. 

Faktická pripomienka: p. Jaroslav Makovník, či si objednávatelia aj za uvedené služby platia 

a v akom rozsahu 

Ing. Eva Bencová – predniesla návrh na zmenu znenia §4 bod. 10 na znenie: „Prijímateľ  

sociálnej služby má právo voľby opatrovateľky/opatrovateľa. Opatrovateľky jedného 

opatrovaného občana je možné striedať podľa potreby, aby bola každá z nich rovnako 

vyťažená, avšak po vzájomnej dohode obce s  prijímateľom sociálnej služby. 

 

Hlasovanie - za znenie § 4 bod. 10  „Prijímateľ  sociálnej služby má právo voľby 

opatrovateľky/opatrovateľa. Opatrovateľky jedného opatrovaného občana je možné 

striedať podľa potreby, aby bola každá z nich rovnako vyťažená, avšak po vzájomnej 

dohode obce s  prijímateľom sociálnej služby. 

 

 

Za: 2 (Ing. Eva Bencová, Ing. Ján Jamriška,) 

Proti: 8 (Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, p. Jaroslav Makovník, Ing. 

Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč,  p. 

Martin Rybár) 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  JUDr. Mgr. Peter Belica 

 

Faktická pripomienka: Ing. Vladimír Bulej, PhDr. - má sa prihliadať aj na potreby 

opatrovateliek a obce 

 Faktická pripomienka: Mgr. Veronika Ďaďová – či bola podaná aj konkrétna sťažnosť na 

opatrovateľky 

 

Mgr. Eva Belicová podala návrh na doplnenie vety v §4 bod. 10 a celé znenie bude -  

„Obec si vyhradzuje právo voľby opatrovateľky k opatrovanému občanovi. Opatrovateľky u 

jedného opatrovaného občana je možné striedať podľa potreby, aby bola každá z nich rovnako 

vyťažená. Obec pri voľbe a striedaní opatrovateľky prihliada na individuálne požiadavky 

žiadateľa o zdravotnú starostlivosť“.  

 

Hlasovanie - za znenie § 4 bod. 10 „Obec si vyhradzuje právo voľby opatrovateľky k 

opatrovanému občanovi. Opatrovateľky u jedného opatrovaného občana je možné 

striedať podľa potreby, aby bola každá z nich rovnako vyťažená. Obec pri voľbe a 

striedaní opatrovateľky prihliada na individuálne požiadavky žiadateľa o zdravotnú 

starostlivosť“.  

 

Za: 9  (Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav 

Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. 
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Róbert Kováč,  p. Martin Rybár) 

Proti: 1 ( Ing. Eva Bencová,) 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  JUDr. Mgr. Peter Belica 

 

 

 

Hlasovanie - Návrh VZN Obce Sučany o poskytovaní sociálnych služieb, o spôsobe a 

výške úhrad za sociálne služby poskytovaných Obcou Sučany so zmenou v  § 4 bod. 10 v 

znení: „Obec si vyhradzuje právo voľby opatrovateľky k opatrovanému občanovi. 

Opatrovateľky u jedného opatrovaného občana je možné striedať podľa potreby, aby 

bola každá z nich rovnako vyťažená. Obec pri voľbe a striedaní opatrovateľky prihliada 

na individuálne požiadavky žiadateľa o zdravotnú starostlivosť“.  

 

 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  

Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: JUDr. Mgr. Peter Belica 

 

10. Návrh VZN Obce Sučany o Verejnom poriadku a ochrane majetku 

 

Návrh VZN predniesol náčelník Obecnej polície p. Ján Čičerin, oboznámil obecné 

zastupiteľstvo so zmenami v jednotlivých paragrafoch a s úpravami v niektorých odsekoch.  

 

Diskusia: Mgr. Eva Belicová – upraviť znenie v § 9 – ponechať Obecný úrad 

 

Hlasovanie - Návrh VZN Obce Sučany o Verejnom poriadku a ochrane majetku 

 

Za: 9 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška,  

Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. 

Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1  (p. Jaroslav Makovník) 

Neprítomní: JUDr. Mgr. Peter Belica 

 

11. Autoremedúra uznesení 

 

 

Hlasovanie - autoremedúru uznesenia č. 50/2015 z 23.4.2015 v časti týkajúcej sa 

poskytnutia dotácie CVČ  

zo znenia:  

poskytnutie dotácií z rozpočtu obce pre nasledovné CVČ na :  

7/ Súkromné centrum voľného času Juniorklub Martin vo výške 1.350,- €  

na nové znenie:  

poskytnutie dotácií z rozpočtu obce pre nasledovné CVČ na :  

7/ Súkromné centrum voľného času Juniorklub Martin vo výške 720,- €  
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Za: 9 (Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav 

Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. 

Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ing. Eva Bencová) 

Neprítomní: JUDr. Mgr. Peter Belica 

 

Diskusia: MUDr. Iveta Trnovská, MPH, - dotaz na zmenu znenia bodu programu – zmena 

schválená na začiatku v bode Schválenie programu 

 

 

Hlasovanie - autoremedúra uznesenia č. 7/2014 z 23.4.2015 v časti týkajúcej sa predaja 

nehnuteľného majetku obce zo znenia:  

parcela registra C KN č. 152/3  

na nové znenie:  

parcela registra C KN č. 151/3  

 

 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  

Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: JUDr. Mgr. Peter Belica 

 

Diskusia:  do diskusie sa nikto neprihlásil 

 

 

 

Hlasovanie  - ruší uznesenie OcZ č.52/2015  

a) predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci Opatrenia 2.2 – 

Budovanie a modernizácia verejného osvetlenia pre mestá a obce a poskytovanie 

poradenstva v oblasti energetiky v sume 200 tis. €  

b) zabezpečenie realizácie po schválení žiadosti o NFP  

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

vo výške rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutie NFP v zmysle podmienok 

projektu t. j. v sume 10 tis. €  

 

 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  

Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: JUDr. Mgr. Peter Belica 
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Diskusia:  do diskusie sa nikto neprihlásil 

 

 

Hlasovanie - schvaľuje  

a) predloženie žiadosti o NFP v rámci opatrenia 2.2 OP KaHR na realizáciu projektu 

„Obnova verejného osvetlenia v obci Sučany“, ktorý je realizovaný „Obcou Sučany, 

Námestie SNP č. 31, 038 52 Sučany“ v sume 200 tis. €  

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci,  

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

vo výške rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s 

podmienkami poskytnutia pomoci t. j. v sume 10 tis. €  

 

 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  

Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: JUDr. Mgr. Peter Belica 

 

Diskusia:  do diskusie sa nikto neprihlásil 

 

12. Stav čerpania finančných prostriedkov 

 

Mgr. Olbert oboznámil OcZ s čerpaním rozpočtu k 31.3.2015, toto čerpanie bolo aj 

poslancom zaslané mailom.  

 

Diskusia:  do diskusie sa nikto neprihlásil 

 

Hlasovanie -  berie na vedomie čerpanie rozpočtu obce k 31.3.2015  

 

 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  

Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: JUDr. Mgr. Peter Belica 

 

 

13. Zmena rozpočtu a ZŠ na rok 2015 

 

 Návrh na zmenu rozpočtu bol zverejnený na úradnej tabuli obce aj na web-stránke  obce.  

 

Diskusia: Martin Rybár, Ing. Eva Bencová,  

p. Martin Rybár –  má osobný problém s investovaním financií do rekonštrukcie kolkárne, ale 

súhlasí, že strechu je potrebné opraviť, toto bolo prerokované aj v ekonomickej komisií a táto 
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odporúča schváliť túto rekonštrukciu.  

 

Ing. Eva Bencová – rekonštrukcia sa prejednala aj v stavebnej komisií a komisia odporúča  

rekonštrukciu schváliť.  

V stavebnej komisií nebola prejednaná potreba zakúpenia traktorovej kosačky na kosenie 

priestorov na námestí. Tieto je výhodnejšie kosiť malými pojazdnými kosačkami.  

Rekonštrukcia zberného dvora , budovy zámočníckej dielne nebola taktiež predložená 

stavebnej komisií.  

Mgr. Olbert -  rekonštrukcia zberného dvora vyplynula z havarijného stavu budovy, je 

potrebné rozhodnúť o asanácií alebo oprave uvedenej stavby.  

Faktická poznámka : p. Martin Rybár, je potrebné zabezpečiť doručenie zápisníc z 

jednotlivých komisií na ekonomickú komisiu, hlavne ak sa požiadavky týkajú financií.  

 

Hlasovanie -  schvaľuje zmenu rozpočtu obce na rok 2015 podľa predloženého návrhu s 

vypustením položiek:  

- vo výdavkovej časti 05.1.0.-700 - kúpa kosačky CROS – navýšenie                    + 5000,- €  

- v príjmovej časti Finančné operácie 454 - prevod iných prostriedkov (zeleň)   + 5000,- €  

 

 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  

Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: JUDr. Mgr. Peter Belica 

 

 

14. Predĺženie zmlúv nájomných bytov 
 
Mgr. Vladimír Olbert, oboznámil členov OcZ s návrhom na predloženie nájomných zmlúv 

pre konkrétnych nájomníkov. 

 

Diskusia: MUDr. Iveta Trnovská – potreba zmeniť znenie podmienok na poskytovanie 

nájomných bytov /soc. potreby obce/. 

 

 

Hlasovanie -predĺženie zmlúv nájomných bytov : 

trojizbové byty na ul. Tehelná č. 5,7,9,11 na obdobie troch rokov do 31. 8. 2018 pre 

týchto nájomcov:  

Katarína Slaná Erika Pavlišová Ján Džugan  

Ján Skrisa Emília Kozáková Ivana Zacharová  

Miroslav Varga Karol Molnár Radoslav Macalák  

Peter Brveník Anna Slováková Viera Schneiderová  

Ivan Majtáň Vladimír Mihálik Andrea Tacelová  

Július Sajdák Alena Chvojková Mirolava Hlavatová  

Lenka Lipničanová Andrea Ondrušková Silvester Ondák  

Renáta Skokňová Martin Ondrejkovič Marta Salvová  
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jednoizbové byty na ul Tehelná č. 5,7,9,11 na obdobie jedného roka do 30. 9. 2016 týmto 

nájomcom:  

Rastislav Chabada Renáta Hanuliaková  

Emil Facuna Lenka Orelová  

Renáta Farkašová Alžbeta Šalagová  

Magdaléna Václaviková   

 

 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  

Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: JUDr. Mgr. Peter Belica 

 

15.  Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce 

 

 

Mgr. Olbert oboznámil poslancov o rokovaniach na odkúpenie domu pri Váhu, možnosť 

riešenia ubytovania problémových  občanov. Cena za stavbu je neprimerane vysoká. 

Starosta pripomenul, že ak sa stavba neodkúpi dôjde k jej znehodnoteniu a následnej asanácií 

a znehodnoteniu priestoru.  

Diskusia: Ing. Eva Bencová,  Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, p. Ján Adamovský 

 

Ing. Eva Bencová, kúpa stavby sa prerokovala aj na stavebnej komisií, cena je neprimerane 

vysoká /40 000,- €/. Komisia nedoporučuje odkúpenie v takejto cene.  

 

p. Jaroslav Makovník – stavba je už schátraná, potreba investovať do jej prestavby, nutné 

vyčkať, pravdepodobne sa cena zníži, potreba vyjednávať 

Mgr. Veronika Ďaďová- ak stavbu neodkúpime, dom sa dostane do ešte horšieho stavu, padne 

p. prednosta potrebujeme odkúpiť dom a pozemky, aby mohlo dôjsť k presťahovaniu občanov.  

Starosta pripomenul, že v tejto lokalite je stavebná uzávera na výstavbu nových domov.  

 

p. Ján Adamovský – postupne odkúpiť domy v tejto lokality, domy budú nepredajné 

Ing. Peter Belica – vytvoriť komisiu oprávnenú rokovať o zníženie ceny na odkúpenie domu. 

 

Hlasovanie – neschváliť žiadosť o odkúpenie rodinného domu s.č. 842 a pozemkov parc. 

č. 1714, 1715/1, 1715/2 od Miroslavy Milcovej za ponúknutú cenu 40 000,- €.  

 

 

Za: 9 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, 

p. Martin Rybár ) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (JUDr. Peter Belica, Ján Adamovský) 

Neprítomní: 0 

 

Hlasovanie - zriadenie mimoriadnej komisie na jednanie o podmienkach predaja 
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rodinného domu s.č. 842 a pozemkov parc. č. 1714, 1715/1, 1715/2 od Miroslavy 

Milcovej v zložení: Ing. Peter Belica, p.Martin Rybár, Ing. Eva Bencová  

 

 

Za: 8 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír 

Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3  (JUDr. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Peter Belica) 

Neprítomní: 0 

 

Starosta obce informoval poslancov o potrebe prevzatia objektov mostov do správy 

obce,nakoľko by mohlo dôjsť k prerušenia spojenia obce s časťou Hrabiny.  

 

Diskusia: Ing. Vladimír Bulej, PhDr., JUDr. Peter Belica, Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová 

 

Ing. Vladimír Bulej, PhDr., - z pohľadu obce je neefektívne prebrať mosty, z druhej strany 

musíme byť radi, že v obci máme vôbec firmy 

JUDr. Peter Belica – majetok musíme nadobudnúť len právnym úkonom /zmluva/ a nie listom 

Ján Adamovský –  

Ing. Eva Bencová – výstup zo stavebnej komisie , ktorá doporučuje prevzatie len jedného 

mostu, ostatné objekty neprevziať 

Mgr. Belicová – musí sa postupovať v zmysle zmluvných vzťahov v rámci zmlúv.  

 

 

Hlasovanie - nadobudnutie stavebného objetku SO-215-00 Most nad diaľnicou v km 

8,5734 D1 na miestnej komunikácií nachádzajúcej sa v k.ú. Sučany, do vlastníctva obce 

Sučany  

 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  

Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, JUDr. Mgr. Peter Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:0 

 

 

Hlasovanie - 

- nenadobudnutie stavebného objektu SO-212-00 – Most nad diaľnicou v km 7,964 D1 

na prístupovej ceste (ku Drevine),  

-nenadobudnutie stavebného objektu SO-218-00 - Most nad diaľnicou v km 9,0604 D1 

na prístupovej ceste (ku Prefe)  

 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  

Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, JUDr. Mgr. Peter Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:0 
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16. Správa o činnosti komisií 
Ing. Eva Bencová – podala správu z činnosti stavebnej komisie – plán údržby zelene 

vyhotovený, sťažnosti na príjazdovú cestu ku garážam na Prefe, žiadosť na odkúpenie 

pozemku p. Mlynčeka , komisia neodporúča odpredaj. Výber odborného pracovníka na 

revíziu územného plánu obce, prejednaná bola žiadosť p. Cíbera o prenájom námestia na 

rómske aktivity /bezpredmetné/. Zaoberali sa riešením cestnej komunikácie na Biele brehy 

/uvedená časť nie je majetkom obce/ musia si riešiť sami, socha M. Hodžu, rekonštrukcia 

ulice Komenského bez chodníka. Žiadosť komisie na zvýšenie limitu na RF, čo sa týka 

občerstvenia pre komisie.  

Faktická poznámka: JUDr. Mgr. Peter Belica – nedoporučuje odpredaj pozemku 

                                  JUDr. Mgr. Peter Belica  -  vyjadrenie či vôbec chceme sochu na 

námestí 

 

 

Hlasovanie - neodpredanie parcely E-KN 1969 v k.ú. Sučany do vlastníctva Ing. Pavlovi 

Mlynčekovi  

 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  

Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, JUDr. Mgr. Peter Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:0 

 

Hlasovanie – neschváliť  žiadosť p. Renáty Vaňkovej o odpredaj pozemku na výstavbu 

garáže pri tenisových kurtoch v časti Prefa  

 

Za: 8 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška,  

Ing. Vladimír Bulej, PhD, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, JUDr. Mgr. Peter Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 (Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, Já n Adamovský) 

Neprítomní:0 

 

 

Hlasovanie - neschváliť žiadosť p. Juraja Melu o odpredaj pozemku na výstavbu garáže 

pri tenisových kurtoch v časti Prefa  

 

Za: 8 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška,  

Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, JUDr. Mgr. Peter Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa:3 (Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč 

Neprítomní:0 

 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH – správa o činnosti sociálnej komisie – zrakovo postihnuté deti 

na základe dohody s detskou lekárkou budú odobraté rodičom, pripomienka k čerpaniu 

rozpočtu v sociálnej oblasti, návrh na člena do dozornej rady evanjelickej diakonie. Diakonia 

požaduje za člena štatutára obce.  

Faktická poznámka: JUDr. Mgr. Belica – či je to v súlade so štatútom  

Ing. Eva Bencová – vždy bol delegovaný člen OcZ 
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p. Jaroslav Makovník – či nemôže ostať p. Miloš Bella 

Ing. Vladimír Bulej, PhDr. - musí sa oboznámiť so štatútom 

Ing. Peter Belica – logicky tam musí byť zástupca obce 

 

Hlasovanie  - za člena dozornej rady do Evanjelickej diakonie – Dom dobrého pastiera 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH  

 

Za: 7 (Ing. Eva Bencová, Ing. Ján Jamriška,  Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský,  

JUDr. Mgr. Peter Belica,  Jaroslav Makovník,  Mgr. Róbert Kováč) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 4 ((Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Martin Rybár, Mgr. Veronika 

Ďaďová) 

Neprítomní:0 

 

MUDr. Iveta  Trnovská otvorila otázku KC. 

Prednosta odpovedal, že sú v rámci projektu na 10 mesiacov a majú svojich koordinátorov.  

JUDr. Mgr. Peter Belica- komisia verejného poriadku , správu dostal každý.  

Mgr. Veronika Ďaďová – kultúrna komisia – zredukované požiadavky p. Stankovianského, 

zaoberali sa aj Turiec festom.  

Faktická poznámka: MUDr. Iveta Trnovská, MPH – uznesenie o výpožičke p. 

Stankovianskému 

Ing. Eva Bencová – ako bude vyriešená odmena pre ľudí, kitorí budú pomáhať p. 

Stankovianskému 

Prednosta odpovedal, že je to záležitosť p. Stankovianského, obec nebude mať žiadne náklady. 

p. Martin Rybár – ekonomická komisia – požadoval od ostatných komisií o včasné zasielanie 

zápisníc, hlavne ak majú finančné požiadavky.   p. Stankoviansky má problém s zdrojom 

elektriny, predniesol požiadavku riaditeľky MŠ o zakúpenie 4 ks umývačiek riadu v hodnote 

1 ks asi 1 300,- €.  

 

 

17. Rôzne 
 

p. starosta oboznámil členov OZ, že rozkazom prezidenta SR bol zapožičaný vojenskému 

útvaru v Martine čestný názov „Prápor Ď. Langsfelda.  

 

Prednosta OU požiadal o zrušenie unesenia OcZ č. 7/2014 bod C/16 zo dňa 24.9.2014, 

nakoľko prenájom pozemku p. Ciberom, je riešený rozhodnutím o užívaní verejného 

priestranstva. 

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil 

 

Hlasovanie – zrušenie v uznesení OcZ č.7/2014 bodu C/16 zo dňa 24. 9. 2014  

 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  

Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, JUDr. Mgr. Peter Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:0 
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p. prednosta  požiadal aj o autoremedúru uznesenia č. 1/2014 bod E/1 zo dňa 26.2.2014, v 

časti týkajúcej sa  periodicity zabezpečovania vykonávania kontrol zameraných na 

udržiavanie poriadku v lokalitách so sociálne neprispôsobivými občanmi. Potrebné je 

zabezpečiť zmenu v počte vykonávaných kontrol.  

 

 

Hlasovanie - autoremedúra uznesenia č. 1/2014 bod E/1, zo dňa 26.2.2014, v časti 

týkajúcej sa periodicity zabezpečovania vykonávania kontrol zameraných na 

udržiavanie poriadku v lokalitách so sociálne neprispôsobivými občanmi a ich okolia  

zo znenia:  

„Zároveň zabezpečenie vykonávania každodenných kontrol zameraných na udržiavanie 

poriadku a dodržiavanie platných právnych noriem v daných lokalitách, a to v 

súčinnosti OP, DHZO, policajného zboru a referenta pre správu majetku OcÚ.“  

na nové znenie:  

„Zároveň zabezpečenie vykonávania kontrol minimálne 2-krát mesačne, zameraných na 

udržiavanie poriadku a dodržiavanie platných právnych noriem v daných lokalitách, a 

to v súčinnosti OP, DHZO, policajného zboru a referenta pre správu majetku OcÚ.“  

 

 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  

Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, JUDr. Mgr. Peter Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:0 

 

 

p. starosta informoval členov OcZ o vypracovaní zmluvy na odkúpenie PL, ale táto musí ísť 

na Ministerstvo zdravotníctva a až potom sa bude vedieť výsledok.  

 

Pozval všetkých prítomných na Hodžove dni, konané 26-27.6.2015 a potom na 3.7.2015 Na 

športové hry samosprávy a na 4.7.2015 na Futbalové jedenástky.  

 

Ing. Peter Belica – chváli prácu soc. komisie, poďakoval za umiestnení osôb v zariadení soc. 

služieb, spomenul významnú udalosť v obci a to vysvätenie nového rímskokatolíckeho kňaza.  

Ing. Eva Bencová – program Hodžových dní /Sučianske zvesti/, Športové hry samosprávy 

/možnosť súťažiť/, kosenie pozemkov, aj keď nie sú majetkom obce, potreba pokosiť trávu a 

kríky aj na stanici.  

Vo verejnom záujme sa kosia aj  iné pozemky povedal prednosta OcU.  

MUDr. Iveta Trnovská – materiály na rokovania posielať skôr, IT firma, ktorá rieši stránku 

obce, ako dlho bude  trvať jej spustenie, kosenie pozemku pri potravinách na Prefe.  

p. Jaroslav Makovník – zberný dvor- či je zabezpečené, aby sa nevynášali veci a znova boli 

robené skládky, reklamné panely ako je doriešené platenie  a kde idú financie z nich, 

zabezpečiť vybudovanie trativodu pri bytovke. 

prednosta odpovedal, že sa môže vynášať len s jeho povolením  na podpis, nábytok a všetko 

drevo sa teraz vozí na OH, kde sa všetko  drevo spaľuje. S trativodom sú problémy, je 

potrebné zabezpečiť ťažkú techniku.  
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JUDr. Mgr. Peter Belica – prenájom pozemku pri PL 

prednosta, nie je doriešený odpredaj PL a preto sa nevie ako sa bude postupovať pri prenájme 

týchto priestorov. 

 

Ján Adamovský – poplatok za vývoz KO , prečo sa zvyšuje poplatok treba porovnať ceny v 

okolí 

p. starosta zdôraznil, že náklady na vývoz odpadu nie sú pokryté v plnej výške z príjmu za 

poplatok za KO  a obec vývoz dotuje.  

p. starosta  pozval všetkých poslancov na stretnutie s jubilantmi,  ktoré sa budú konať 2krát 

do roka,/ pozvánky budú zasielané/, termín bude upresnený. 

 

Mgr. Eva Belicová, informovala poslancov s aktívnymi a pasívnymi spormi obce.  

Pasívne /Sagacita s.r.o, p. Stanovský/ aktívne /EuroActivity, KLM centrum, /. 

 

JUDr. Mgr. Peter Belica podal informáciu o zasadnutí Komisie na ochranu verejného záujmu 

konanej 30.1.2015 a 25.5.2015.  

 

Hlasovanie – berie na vedomie informáciu o zasadnutí Komisie na ochranu verejného 

záujmu, dňa 30.1.2015 a 25.5.2015.  

 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  

Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, JUDr. Mgr. Peter Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:0 

 

p. Jana Očková – podala informáciu o novej forme škôlky na základe zásad Montessori, 

mala by záujemcov na založenie tejto škôlky.  

 

 

18. Interpelácie 

Interpelácie – neboli 

 

13. Záver  

Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané,  starosta obce poďakoval prítomným za účasť 

a zasadnutie  OZ ukončil. 

 

Daniela Ligačová 

zapisovateľka          

 

Overovatelia zápisnice:       ..........................................            ........................................ 

                                                Ing. Peter Belica                                  Mgr. Róbert Kováč                                            
 

  ....................................                                                          ....................................... 

    Mgr. Vladimír Olbert                                                    Ing. Vladimír Plžik 

        prednosta OcÚ                                                                                   starosta obce 
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